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دیدگــــــاه
حذفی تلخ اما مفید 

 حذف تیم های پرسپولیس و استقلال را از لیگ قهرمانان آسیا 
اتفاقی تلخ اما مفید برای فوتبال باشگاهی ایران است. متاسفانه 
در سالیان اخیر به جای آنکه تلاش کنیم تا از مسیری اصولی 
و بدون دردسر نسبت به دریافت مجوز حرفه ای اقدام کنیم 
بیشتر به دنبال آن بودیم تا رابطه  جواز حضور در لیگ قهرمانان 
آسیا را به دست آوریم. این بار اجبار کنفدراسیون فوتبال آسیا 
باعث شده تا شرایط وخیم شود و بسیاری به این باور رسیده اند 
حذف سرخابی ها قطعی است. شاید این موضوع برای هواداران 
دو تیم تلخ و ناگوار باشد اما به جای آنکه بخواهیم یکدیگر را 
مقصر رخ دادن چنین اتفاقی بدانیم باید نگاه مان را به مسائل 
تغییر دهیم و مانع از آن شویم تا AFC بتواند با بهانه های ریز 
و درشت مانع حضور نمایندگان کشورمان در معتبرترین 
مسابقات باشگاه قاره شود. AFC سر تا پا ایراد است و اگر 
این سازمان وضعیت خوبی داشت تیم های ملی و باشگاهی 
آسیا در سطح جهان نتایج به مراتب بهتری می گرفتند. به 
غیر از قاره اقیانوسیه که به خاطر شرایط جغرافیایی حرفی 
برای گفتن در فوتبال ندارد و استرالیا مهم ترین نماینده آن به 
آسیا اضافه شد، کیفیت فوتبال آسیا به مراتب از تمامی قاره ها 
ضعیف تر است. اخیرا در جام اعراب شاهد بودیم فینال را دو 
تیم آفریقایی برگزار کردند. در جام های جهانی هم موفقیت 
آسیا در سطح پایینی است. در جام باشگاه های جهان هم 
نمایندگان آسیا با وجود میزبانی های متعدد اتفاق مهمی را 
رقم نزدند. کنفدراسیون فوتبال آسیا نمی تواند مدعی باشد 
چون ابهامات زیادی در مورد عملکرد سالم این سازمان وجود 
دارد. دیپلماسی ورزشی ضعیف نمایندگان ایران باعث شده در 
سال های اخیر AFC خواسته های خود را یکی پس از دیگری 
اعمال کند. برگزاری بازی های تیم های کشورمان با نمایندگان 
عربستان سعودی در کشور ثالث، انجام بازی های در ورزشگاه 
بدون تماشاگر، گرفتن امتیاز میزبانی با بهانه های مختلف و 
دست آخر هم حذف پرسپولیس و استقلال از لیگ قهرمانان 
آسیا که به احتمال بسیار زیاد رخ می دهد. متاسفانه با قدرت 
عمل نکردیم و با ضعف های سخت افزاری و نرم افزاری و 
نپرداختن به موقع بدهی های خارجی و داخلی اجازه دادیم تا 
AFC اختیار تصمیمات سختگیرانه پیدا کند. در حالی که باید 
کرسی های مهم AFC در اختیار ایران باشد از کشورهایی نظیر 
مالزی، کامبوج، نپال و برخی کشورهای عربی این کرسی ها 
تسخیر شده است. دلیلی نداشت در موضع ضعف باقی بمانیم تا 
کنفدراسیون فوتبال آسیا جسارت برخورد با باشگاه های ایرانی 
را داشته باشد. بیست ویکمین دوره لیگ برتر فوتبال ایران در 
حال برگزاری است اما با قاطعیت می توان گفت »برچسب 
حرفه ای« روی این لیگ زده شده و آماتور هستیم. آن قدر اسیر 
درگیری های داخلی شده ایم که AFC هر کاری دلش می خواهد 
انجام می دهد. الان هم که در آستانه حذف قرار گرفته ایم بازهم 
به دنبال آن هستیم تقصیر را گردن یکدیگر بیندازیم. بنابراین 
یکسال حذف از آسیا با وجود آنکه تلخ است اما می تواند زمینه 
را برای تغییرات مثبت فراهم کند. نیاز به انقلاب مدیریتی در 
باشگاه های استقلال و پرسپولیس داریم. در سال های اخیر 
مدیرانی در این باشگاه ها بوده اند که با وجود عملکرد ضعیف، 
پس از جدایی از این باشگاه ها در سمت های بهتر مشغول به کار 
شدند. آنها پاسخگوی مشکلاتی که پس از دوران مدیریت خود 
ادامه دارد، نبوده اند و برای تحول اساسی باید در مدیریت های 

دو باشگاه تغییرات مثبتی صورت گیرد. 

ایسنا: برخی از بازیکنان نفت آبادان در اعتراض به عدم 
پرداخت مطالباتشان، در تمرینات این تیم حاضر نشدند. باشگاه 
صنعت نفت آبادان که از ابتدای فصل جاری با مشکلات مالی 
دست وپنجه نرم می کند و حتی نتواسته بخشی از مطالبات 
بازیکنان خود را پرداخت کند، با یک چالش جدید هم مواجه 
شده است؛ برخی از بازیکنان این تیم در اعتراض به عدم دریافت 
مطالبات خود در تمرین تیم حاضر نشدند و به دنبال فسخ 
قرارداد با باشگاه هستند. بازیکنان نفت در حالی این تصمیم را 
گرفته اند که باید روز چهارشنبه هفته جاری در خانه به مصاف 
تیم آلومینیوم بروند. نفتی ها سال هاست که به دلیل مشکلات 
مالی و نبود بوجه کافی، در لیگ برتر با فرازونشیب مواجه بوده اند. 
این تیم حتی فصل گذشته در مقطعی در رده های بالای جدول 
قرار داشت اما با غلبه مشکلات مالی بر تیم، نفت از روند خوب 

خود فاصله گرفت. 

فوتبــالداخلــی

  باشگاه پاری سن ژرمن مجبور است در پنجره زمستانی 
چوب حراج به برخی بازیکنانش از جمله مائورو ایکاردی بزند. 
پاری سن ژرمن که تابستان اخیر بازیکنانی همچون جان لوئیجی 
دوناروما، لیونل مسی، سرخیو راموس، اشرف حکیمی و 
جورجینیو واینالدوم را به خدمت گرفت، برای رعایت بازی 
جوانمردانه مالی یوفا مجبور است در پنجره زمستانی پیش رو 
چند بازیکنش را به فروش بگذارد تا تراز مالی اش به تعادل 
لازم برسد. بر اساس گزارش نشریه »اکیپ« فرانسه؛ باشگاه 
پاری سن ژرمن تابستان اخیر برنامه ریزی کرده بود تا از فروش 
بازیکنان 180 میلیون یوروی عایدش شود اما مجموعا 9 میلیون 
یورو از فروش بازیکن نصیبش شد. حالا اما طبق این گزارش؛ 
پاریسی ها در پنجر زمستانی پیش رو باید حداقل 100 میلیون 
یورو از محل فروش بازیکنانش به دست بیاورد. »اکیپ« مدعی 
شده که بازیکنانی همچون مائورو ایکاردی، یولیان دراکسلر، 
عبدو دیالو، تیلو کرر، لاوین کورزاوا و سرخیو ریکو در لیست 
خروجی پاری سن ژرمن هستند. ایکاردی مهاجم آرژانتینی 
پاریسی ها یکی از گزینه های مدنظر یوونتوس برای تقویت 
خط حمله ماسیمیلیانو آلگری در نقل وانتقالات زمستانی است. 

یوونتوس اما به دنبال جذب قرضی مهاجم 
پیشین اینتر با بند خرید در پایان فصل 

است. چندین باشگاه سری A ایتالیا 
نیز وضعیت پاری سن ژرمن را زیرنظر 
دارند و ممکن است در ماه ژانویه 
اقدام به جذب بازیکن از این باشگاه 

فرانسوی کنند. 

بیــنالمــلل

پیروزقربانی
کارشناس فوتبال 

سیدضیا عربشاهی درباره عملکرد فدراسیون فوتبال و 
کمیته های بدوی و استیناف صدور مجوز حرفه ای در ماجرای 
حذف احتمالی پرسپولیس و استقلال از لیگ قهرمانان آسیا 
اظهارداشت:  مخالف عملکرد فدراسیون هستم و اعتقاد دارم 
مدیران فدراسیون در هر بحثی یک طرفه و مغرضانه عمل 
می کنند. این مورد هم جدیدترین نمونه از برخوردهای 
مغرضانه فدراسیون به عنوان متولی و رئیس فوتبال است. رئیس 
فدراسیون باید همه را به یک چشم ببیند اما از روزی که آمده 
کار قشنگی انجام نمی دهد. عزیزی خادم در اقداماتی عجیب 

قبل از بازی پرسپولیس با صنعت نفت و ذوب آهن به اردوی 
این دو تیم رفت و همین مسائل نشان دهنده برخوردهای 
عجیبش است. وی ادامه داد: چرا کمیته های صدور مجوز 
حرفه ای و فدراسیون از همان ابتدا به فکر نبودند و راهکارهای 
درست به استقلال و پرسپولیس ارائه ندادند؟ آیا مسئولان 
کمیته های استیناف مجوز حرفه ای و مدیران فدراسیون 
قبل از این نمی دانستند که ممکن است چنین اتفاقی بیفتد؟ 
عربشاهی تصریح کرد:  هفته قبل عزیزی خادم با حضور صدری 
و آجورلو جلسه تشکیل داد و همه اعلام کردند مشکل مجوز 

حرفه ای رفع شد. درست است دو روز بعداز این جلسه خبر 
احتمال حذف تیم ها از آسیا بیرون بیاید؟ هدف عزیزی خادم از 
این رفتار مغرضانه این است که علاقه ای به پرسپولیس ندارد. 
برای آن افرادی که می توانستند رئیس فدراسیون باشند و خود 
را از این رو به آن رو کردند تا یک آدم غیرفوتبالی و غیرورزشی 
سکان ریاست این مجموعه را دستش بگیرد، متاسف هستم. 
وی افزود: به عنوان فردی که سال ها برای تیم ملی بازی کرده و 
کشورم را دوست دارم، این مسائل را می گویم. می خواهم پرچم 
فوتبال ایران بالا برود. متاسفانه جای حضور آدم های بزرگ در 
رأس فوتبال مملکت، افرادی آمده اند که فقط دنبال شهرت و 
اسم هستند. استقلال و پرسپولیس در آستانه حذف از آسیا قرار 
دارند اما عزیزی خادم دنبال این است اینفانتینو به ایران بیاید و 

بازهم کنارش عکس بگیرد. 

سیدضیا عربشاهی: 

»عزیزی خادم« دنبال عکس گرفتن با »اینفانتینو« است

آرمان ملی: در حالی که گفته می شود حذف سرخـــابی ها 
از لیگ قهرمانان آسیا قطعی شده مالکیت این باشگاه ها به 

وزارتخانه های »صمت و امور اقتصاد و دارایی« واگذار شد. 
 شانس یا حذف؟

روز یکشنبه صادق درودگر عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در 
مورد حذف احتمالی سرخابی ها از لیگ قهرمانان آسیا گفت: استقلال 
و پرسپولیس در تلاش هستند تا مجوز حرفه ای خود را بگیرند. 
آنها از AFC طلب دارند و اگر تسویه کنند، ماجرا تمام می شود. اگر 
استقلال و پرسپولیس از آسیا حذف شوند باشگاه هایی که شرایط را 
دارند جایگزین می شوند. ممکن است در آینده از این موضوع آسیب 
ببینیم. او درباره خصوصی سازی استقلال و پرسپولیس در به همن 
ماه تصریح کرد: همیشه اولین شعار ریاست جمهوری ها این بود 
که این ۲ باشگاه را خصوصی می کنیم. همه آنها حرفای تکراری 
می زنند، اما به آن عمل نکردند. معتقدم هیچ موقع این اتفاق رخ 
نخواهد داد. بهترین کار این است که سرخابی ها را به شرکت های 
اقتصادی دهیم. تا چه وقت باید تاوان بی لیاقتی مدیران گذشته 
این ۲ باشگاه را بدهیم و هر سال از آسیا تهدید شویم. راهکار این 
است که دولت وامی به این ۲ باشگاه بدهد تا بتوانند مشکلاتشان 
را حل کنند. درودگر درباره اینکه چقدر سرخابی شانس حضور در 
لیگ قهرمانان را دارند، گفت: حذف استقلال و پرسپولیس از آسیا 
قطعی است، اما شانس کوچکی برای حضور آنها می بینم. مشکل 
این ۲ باشگاه این است که برای یک سازمان دولتی هستند که این 
موضوع نباید رخ دهد. راه حل فقط خصوصی سازی یا واگذاری آنها 

به یک شرکت است. 
 تغییرات

با تغییر مالکیت ۲ باشگاه پرسپولیس و استقلال، برخی امیدوارند 
مشکل مجوز حرفه ای این باشگاه توسط کنفدراسیون فوتبال 

آسیا حل شود. براساس نامه AFC به به باشگاه های استقلال و 
پرسپولیس، این دو باشگاه تا ساعت 15و۲9  )۲3و59 به وقت 
مالزی( دوشنبه فرصت داشتند تا آخرین پاسخ های خود را درباره 
ابهامات کنفدارسیون فوتبال آسیا پیرامون مجوز حرفه ای ارائه 
کنند. در همین ارتباط مالکیت باشگاه های استقلال به وزارت 
صمت و پرسپولیس به وزارت امور اقتصادی و دارایی واگذار شد تا 
مشکل مالکیت مشترک این دو باشگاه حل شود. از طرف دیگر این 
دو باشگاه با استناد به ماده ۲1۶ مکرر، اعتراض خود را درباره بدهی 
مالیاتی ارائه کردند و به همین خاطر وضعیت بدهی مالیاتی آنها به 

حالت تعویق درآمده است. 
 سازمان خصوصی سازی 

حسین قربان زاده در پاسخ به این سوال که گفته می شود، وزارت 
اقتصاد مالک باشگاه پرسپولیس شده است، اظهارداشت: طبق بند 
یک ماده 18 قانون سیاست های اصل 44 هر شرکتی که در لیست 
واگذاری قرار می گیرد، وزیر اقتصاد رئیس مجمع آن است و در حال 
حاضر ۲95 بنگاه در لیست واگذاری ها قرار دارند. رئیس سازمان 
خصوصی سازی ادامه داد: وزیر اقتصاد مسئولیت و اختیار مالکانه دو 
باشگاه استقلال و پرسپولیس را به وزیرورزش تفویض کرده است. 
یکی از ایرادات کنفدراسیون فوتبال آسیا به این دو باشگاه، بحث 
مالکیت یگانه مطرح شده و به آن ایراد وارد کرده  است. به همین 
جهت اختیار مالکانه باشگاه پرسپولیس به وزیراقتصاد و باشگاه 
استقلال به وزیرصمت سپرده شد تا مشکل مالکیت یگانه برطرف 
شود. معاون وزیر اقتصاد تاکیدکرد: استفاده از واژه سپرده شدن 
»مالکیت« باشگاه پرسپولیس به وزارت اقتصاد اشتباه است. دولت 
مالک این دو باشگاه محسوب می شود. وی در پاسخ به این سوال 
که گفته می شود، یکی از دلایل سپرده شدن مالکیت بدهی های 
مالیاتی این دو باشگاه است، عنوان کرد: مساله تفویض اختیار 

مالکانه هیچ ارتباطی به بدهی مالیاتی این دو باشگاه ندارد. رئیس 
سازمان خصوصی سازی ادامه داد: وزیر دادگستری، وزیر ورزش و 
وزیر اقتصاد به عنوان اعضای مجامع این دو باشگاه مشترک هستند. 
در حال تلاش هستیم که در روزهای آینده این سه جایگاه حقوقی 

در باشگاه ها مجزا شود تا مشکل یگانگی حل شود. 
 نظر اولیایی

کاظم اولیایی درباره اینکه ظاهرا در آخرین ساعات مهلت 
سرخابی ها برای ارائه مدارک به فیفا مالکیت پرسپولیس به وزارت 
اقتصاد و دارایی و مالکیت استقلال به وزارت صمت واگذار شده 
است، اظهارداشت: این نامه را تایید می کنم اما فراموش نکنید فیفا 
و کنفدراسیون فوتبال آسیا توقع دارند باشگاه  ها به عنوان بنگاه 
اقتصادی و قوانین تجارت، امورشان جاری و ساری شود. در سال های 
گذشته هم تعهد داده بودیم که دولت باشگاه داری نمی کند و باشگاه  
را هم به عنوان بنگاه تجاری تعریف کرده بودیم. امیدواریم AFC این 
بار هم این تخفیف را از ما بپذیرد. وی درمورد اینکه ظاهرا مشکل 
بدهی مالیاتی استقلال و پرسپولیس هم رفع شده است، عنوان کرد: 
معجزه ای که اتفاق نمی افتد. باشگاه ها درخواست اعمال ماده ۲1۶ 
مکرر را کرده  و گفته اند به بدهی مالیاتی که برای ما بسته اند، اعتراض 
داریم و باید این موضوع در کمیته ای بررسی شود. سازمان مالیات 
هم طبق مقررات پذیرفت بررسی مجدد کند تا اینکه مشخص شود 
این میزان مالیات درست است یا خیر؟ سخنگوی کمیته استیناف 
 AFC صدور مجوز حرفه ای درمورد اینکه با رفع این دو مشکل، آیا
می پذیرد استقلال و پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا شرکت 
کنند، گفت: متاسفانه به بحث مالی و بدهکاری باشگاه ها که مورد 
توجه کامل AFC قرار دارد توجه نمی  کنیم. کنفدراسیون می گوید 
برای حضور در لیگ قهرمانان باشگاه ها باید تسویه حساب مالی و 
مالیاتی داشته و بدهی نداشته باشند. آیا این دو باشگاه بدهکاری 
ندارند و با همه طلبکاران خود تسویه حساب کرده اند؟ AFC از 
خدا می خواهد استقلال و پرسپولیس در مسابقات آسیایی حضور 
داشته باشند اما همه جامعه ورزش می دانند آنها بدهی کلان دارند 
و برخی مواقع پنجره نقل وانتقالاتی شان به واسطه همین بدهی ها 
بسته شده است. نمی دانم باشگاه ها چه جوابی به کنفدراسیون 
داده اند و آیا جواب های شان قانع کننده است؟ اگر AFC قانع شود که 
مشکلی نیست اما در غیر این صورت پرونده سرخابی ها را به کمیته 
انضباطی اش می دهد. اولیایی در ادامه گفت وگو با »شبکه .خبر« 
در خصوص احتمال برگزاری جلسه غیررسمی رئیس فدراسیون 
فوتبال و وزیر ورزش با مسئولان AFC با توجه به تعطیلات سال 
نوی میلادی و اینکه آیا این جلسه قطعا برگزار نمی شود و به ارسال 
نامه  اکتفا خواهد شد، گفت: طبق زمانبندی در نظر گرفته شده چند 
ساعت دیگر بیشتر فرصت نداریم. از این ملاقات ها سال های گذشته 
هم انجام شد و به AFC برای رفع مشکلات تعهد کتبی دادیم. 
از اینکه تعهد جدید بپذیرند یا زمانی برای این کار داشته باشیم 

اطلاعی ندارم اما این جلسه بعید است برگزار شود.

بدهی مالیات باشگاه ها معلق شد

يكگامبهجلو؛تغييرمالكيتسرخابیها

پیشکسوت و کارشناس فوتبال در خصوص عملکرد شاگردان 
»محرم نویدکیا« گفت: یکی از مشکلات سپاهان در نتیجه گیری 

نداشتن تنوع تاکتیکی است. 
 شرایط 

رسول کربکندی در مورد شرایــط تیم سپاهان و اینکه دو 
هفته است این تیم در نتیجه گیری دچار مشکل شده است، 
اظهارداشت: سپاهان بدون اغراق حرفه ای ترین باشگاه ایران 
است. باشگاهی که هم از نظر امکانات سخت افزاری و نرم افزاری 
هر آنچه که این باشگاه بزرگ باید داشته باشد را دارد. این 
تیم بازیکنان خوبی جذب کرده و یک سرمربی جوان دارد که 
شخصیت خوبی هم دارد. وی افزود: محرم نویدکیا کم حاشیه ترین 
مربی فوتبال کشور است. کادرفنی خوبی هم کنار او قرار داده اند. 

 عدم نتیجه گیری
کربکندی تصریح کرد: اینکه چرا تیم سپاهان نتیجه نمی گیرد 
و دو باخت پشت هم آورده دلایل مختلفی دارد؛ اول اینکه این تیم 
به مسائل دفاعی کمتر توجه می کند و به کارهای هجومی بیشتر 
می پردازد. خود نویدکیا هم گفته بود که دوست دارم تیمم بیشتر 
حمله کند اما به نظر من برای بردن اول باید گل نخورید. تیم های 
دیگر مقابل سپاهان تدافعی بازی می کنند و با 7 - 8 بازیکن دفاع 
می کنند و روی ضدحمله کار می کنند. یکی از اشکالات تیم 

سپاهان این است که تنوع تاکتیکی زیادی ندارد و یکنواخت 
فوتبال بازی می کند و رقبا مسیر حرکتی آنها را می بندند. 

 ضعف
سرمربی اسبق سپاهان با اشاره به ضعف دروازه بانی در این تیم 
عنوان کرد: سپاهان درون دروازه هم مساله دارد. بعداز دروازه بانی 
خوبی که فصل گذشته داشت اکنون یک دروازه بان خارجی 
جایگزین شده که عکس العمل های خوبی دارد اما قدش کوتاه 
است و روی شوت های از راه دور غافلگیر می شود. به نظرم باید 

محرم نویدکیا بازنگری در مورد تنوع تاکتیکی تیمش داشته 
باشد تا وقتی راه تیمش بسته می شود پلن های دیگری را 

برای اجرا داشته باشد. 
 بازیکنان بزرگ

کربکندی در مورد اینکه سپاهان بازیکنان 
بــزرگی هم در نقــل وانتقالات جـذب کرد 
و مغانلو از پرسپولیس و مسعود ریگی از 
استقلال را به خدمت گرفت، تاکید کرد: 
یکی از مشکلات سپاهان این است که نوع 
بازی فوتبالیست هایش یک شکل است. در 
زمان امیر قلعه نویی توپ ها برای کی روش 
استنلی ارسال می شد و او یا این توپ ها را یا 

گل می کرد یا روی آن تأثیر می گذاشت تا موج دوم حمله ایجاد 
شود اما اکنون شیوه بازی بازیکنان سپاهان یکنواخت و یک 

شکل است. 
 حذف سرخابی ها 

وی در مورد اینکه مقصر حذف احتمالی استقلال و پرسپولیس 
از لیگ قهرمانان آسیا را فدراسیون فوتبال یا مدیران خود 
باشگاه ها می داند، گفت: فوتبال ما در کنفدراسیون فوتبال 
آسیا و فیفا موقعیت خوبی ندارد. مدام تیم های ما به خاطر 
پرونده های خارجی پنجره نقل وانتقالی شان بسته می شود 
و با محــرومیت هایی مواجه می شویم. حذف سرخابی ها 
مایه سرشکستگی فوتبال ماست، در فدراسیون فوتبال و 
باشگاه های مان افراد حقوقی خوب و قوی نداریم که به این 
مسائل رسیدگی کنند. شما ببینید گل گهر سیرجان 
بازیکنی جذب کرده که فدراسیون فوتبال کارت او را 
صادر کرده است. در واقع خود فدراسیون هم ممکن 
است مقصر باشد یا اگر باشگاه تخلفی کرده باید با آن 
برخورد شود. کربکندی با اشاره به دیدارش 
با عزیزی خادم رئیس فدراسیون فوتبال 
در اصفهان خاطرنشان کرد: به ریاست 
محترم فدراسیون فوتبال در اصفهان 
گفتم خیلی بد است که اردن کمک داور 
ویدئویی دارد و ما نداریم. یکی از دلایل 
هجمه به داوری فوتبال ما همین نبود 

VAR است. 

رسول کربکندی: 

حذف سرخابی ها مایه سرشکستگی فوتبال است

   خريد
فران.تورس، خرید جدیــد بارسلونا، برای انجام 
تست های پزشکی وارد این باشگاه شد. ژاوی علاقه 
زیادی به جذب این بازیکن داشت و خواهان تقویت 
خط حمله تیمش بود که با مصدومیت مهاجمان با بحرانی 

جدی مواجه شده بود. 

  جلسه
صبح دوشنبه جلســه ای با محوریت آماده سازی 
با  لیگ برتر  مسابقات  برگزاری  برای  ورزشگاه ها 
حضور مسئولان استان اصفهان و دو باشگاه سپاهان 
و ذوب آهن برگزار شد. بهبود کیفیت پایین تصاویر 

تلویزیونی بخشی از دستور کار این جلسه بود. 

        تمرين
پیش از شروع تمریــن، بازیکنان پرسپولیس در 
جلسه فنی شرکت کردند و نکات لازم برای بازی مقابل 
سپاهان از سوی کادرفنی از طریق تصاویر ویدئویی 
به آنها منتقل شد. بازیکنان سپس وارد زمین شده و 

تمرین خود را آغاز کردند. 

ت
شــ

سنو
عک

شرایط این روزهای استقلال و پرسپولیس 
را می توان بحث اول محافل ورزش و خصوصا 
فوتبال کشور دانست. هومن افاضلی کارشناس 

فوتبال در این خصوص صحبت کرد. 
 درباره شرایط استقلال و پرسپولیس 

چه نظری دارید؟
 متاسفانه هیچ کاری را با آن ارزش واقعی که 
می خواهیم مسائــل را با ریش سفیدی و تو 
بمیری من بمیــرم حــل کنیم در بازه زمانی 
کوتاه غیرممکن است. فقط زمانی که زور بالای 
سرمان باشد کارها را انجام می دهیم و متاسفانه 
عادت نداریم مسائلی که می توان به خوبی و 
با آسودگی انجام داد، پیش از آنکه تبدیل به 

مساله حادی شود، برطرف کنیم. 
 ایجاد بدهی تبدیل به عادت شده!

متاسفانه چون در داخــل کشور سختگیری 
لازم برای پرداخت مطالبات معوقه اعضای 
تیم ها وجود ندارد، تصــور می کنیم در خارج 
از کشور هم امکان پرداخت مطالبات در زمان 
دیرتر از موعد وجـــود دارد ولی زمانی می رسد 
که دیگر فرصتی برای پرداخت وجود ندارد. 
در همه جای دنیا رســـم بر پرداخت به موقع 
حق وحقوق است ولی در ایران مدیرانی انتخاب 
می شوند که بتوانند کار را جمع کنند، یعنی 
برای پرداخت پول ها راهکارهایی داشته باشند 
که نهایتا بخشی از مطالبات پرداخت نشود. 
چون در داخل ایران هــم در این زمینه موفق 
هستند یا در برخی پرونده های خارجی چنین 
موفقیت هایی به دست آمده، در بسیاری موارد با 
جرائم و احکام فیفا مواجه می شویم و نهایتا هم 
دردسرهایی نظیر اتفاقی که برای پرسپولیس 
در پرونده گابریل کالدرون پیش آمد، رخ 

می دهد. 
 کنفدراسیون فوتبــال آسیا از محل 
درآمدهای پرسپـــولیس بدهی های 
خارجی ای باشگاه را پرداخت نکرده است!

 AFC نگران این موضوع است که اگر بخشی 
یا کل مطالبات باشگاه های پرسپــولیس و 
استقلال را پرداخت کند، حمل بر پولشویی و 
شکستن تحریم های علیه ایران است، بنابراین 
سازمان خود را به خطر نمی اندازد. اگر کارها را 
درست انجام دهیم و پیش از آنکه قراردادی با 
یک مربی یا بازیکن خارجی ببندیم پولش را 
تامین کنیم دیگر با مشکلاتی از این دست 

روبه رو نمی شویم.
 نظر شما در خصــوص تئوری توطئه 

چیست؟
 کشورهای زیادی هستند که شاید AFC از 
آنها راضی نیست؛ ولی هیچ گاه سختگیری هایی 

برای آنها رخ نمی دهد. 

گفـــتوگـــو

دختران کشتی گیر طلا گرفتند
ایسنا: رقابت هــای بــین المللی جایـــزه 
بزرگ جام بین المللی ارکینبایف به میزبانی 
قرقیزستان برگزار شد و در پایان تیم ملی کشتی 
آلیش زنان ایران صاحب 3 مدال طلا توسط 
سپیده بابایی در وزن 55 کیلوگرم، محدثه 
حسینی در وزن ۶5 کیلوگرم و ریحانه گیلانی 
در وزن 70 کیلوگرم و 3 مدال نقره توسط فاطمه 
فتاحی در وزن ۶0 کیلوگرم، مریم احمدی در 
وزن 75 کیلوگرم و هانیه عاشوری در وزن +75 
کیلوگرم شد. آنا براتی، سرمربی تیم ملی کشتی 
زنان ایران به این مسابقات اشاره و بیان کرد: 
برای اولین بار از سال 94 که زیر نظر فدراسیون 
کشتی قرار گرفته ایم، در مسابقات بین المللی 
سه مدال طلا کسب کردیم. کسانی طلا گرفتند 
که برای اولین بار اعزام شدند اما عملکردشان 
خیلی خوب بود. سه نفر دیگر که باتجربه تر 
بودند،  ترس و استرس داشتند، چون با حریفانی 
روبه رو شدند که پیش از این هم مقابل آن ها قرار 
گرفته بودند. علاوه بر این داوری هم به ضرر 
ما بود که این موارد دست به دست هم داد و در 
فینال شکست خوردند. او در ادامه به تیم های 
حاضر در این مسابقات اشاره و بیان کرد: پنج 
کشور ایران،  قرقیزستان،  قزاقستان،  ازبکستان 
و اوکراین شرکت کرده بودند. قرقیزستان و 
قزاقستان هر کدام سه تیم داده بودند و ما هر 
بار از جدول بالا می آمدیم به یک قرقیزستانی 
یا قزاق می خوردیم. حریف اصلی ما همیشه 
این دو کشور هستند که خوشبختانه سربلند 

بیرون آمدیم. 

خارجازمستطیلسبز

 قرعه کشی مرحله 
یک هشتم نهایی »حذفی« 

قرعه کشــی مرحله یک هشتم نهایی جام 
حذفی فوتبال برگزار شـد. نتایج این قرعه کشی 

به شرح زیر است: 
ذوب آهن ...........................................پرسپولیس
مس رفسنجان ������������������������������������������  پدیده
نساجی.....................................................  گل گهر
پیکان .....................................................  استقلال
خیبر....................................... صنعت نفت آبادان
آلومینیوم اراک......................................  سپاهان
مس کرمان..................................................  فولاد
......... خلیج فارس ماهشهر نفت مسجدسلیمان

این مرحله از جام حذفی ۲7 و ۲8 دی ماه 
برگزار خواهد شد. 

خـــبر

هومن افاضلی: 
 هیچ کاری 

در بازه زمانی کوتاه 
غیرممکن است


